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Denne eposten er sendt fra en person utenfor organisasjonen. Ikke klikk på lenker eller
åpne vedlegg før du er sikker på hvem avsender er og at innholdet er trygt.

Hei!
Musikklinja på Hadeland vgs har vært en utrolig viktig del av oppveksten
min, og er en av de største grunnene til at jeg har valgt å studere musikk
videre. MDD-linja er et utrolig tilbud, og var svært inspirerende og
motiverende for min studiehverdag. Jeg lærte ekstremt mye på både tiden
min på MDD i 2017-2020, men også i ettertid på ulike prosjekter.  Om et lite
år, er jeg utdannet som faglærer i musikk, med spesialitet i musikkteknologi
og musikkvitenskap, og jeg hadde som et lite mål om å bevege meg inn på
musikklinja på Hadeland vgs. Fantastiske lærere, et godt samhold på tvers
av klassetrinn, et flott kulturhus med gode lyd- og lysteknikere er absolutt
verdt å nevne når man omtaler MDD-linja i Gran kommune. Det er på
musikklinja for jeg møtte noen av mine beste venner, som jeg spiller med
den dag i dag på årlige konserter i hjemkommunen.
Jeg syntes det er synd hvis Musikk, Dans & Drama – linja på Hadeland vgs
blir lagt ned. Da forsvinner en stor del av kulturtilbudet hos unge i
kommunen, ikke bare for ungdommene, men også for voksne. Musikklinja,
spesielt, bidrar på mange spilleoppdrag i løpet av et år, med eksempler som
jeg selv var med å spilte på i 2017: potetfestivalen, gla´dagene,
Hadelandskonferansen, diverse oppdrag for bedrifter og MYE mer.
 
Jeg er stolt over å ha gått musikklinja ved Hadeland videregående, og
håper på at flere får gleden av å gå på denne fantastiske linja for å lære av
de fantastiske lærerne som er der.
 
Ta gjerne kontakt om dere ønsker flere innspill, jeg har utallige minner og
meninger om denne fantastiske linja!
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-- 
Margrethe Dahl 
+47 95700572


